

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

10th June 2021

Circular No.: 20082

Dear Parent/Guardian,

Speech Day 2021

This year, the Speech Day will be held on Monday, 5th July 2021 at our school hall. The ceremony will start at 6:00 p.m. and end at about 7:00 p.m. Our Guest of Honour will present certificates and address our S6 graduates.

You and your son/ward are cordially invited to the ceremony. All S6 graduates are requested to wear full school uniform, be properly groomed and be seated at the school hall before 5:00 p.m. to attend the rehearsal.

In accordance with the guidelines issued by Education Bureau, the seating capacity of the hall will be reduced, limiting the number of participants and all participants are required to scan the QR code of the *LeaveHomeSafe* mobile app or register their names, contact numbers and the date and time of their visit before entering the school for necessary contact tracing if a confirmed case is found.

In case of tropical cyclone warning signal number 8, red or black rainstorm signals, the event will be postponed to Tuesday, 6th July 2021 at the same time and place. However, if the coronavirus situation deteriorates, the event will be postponed to November, 2021. Should there be any change, SMS (parent's contact number) will be sent out as soon as possible. For enquiries, feel free to contact the General Office at 27118175.

Please fill in and submit the reply slip by Tuesday, 15th June 2021 using this link <https://bit.ly/351FLdh>

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：20082

敬啟者：

學校畢業典禮 2021

本年度學校畢業典禮將於二〇二一年七月五日（星期一）於學校禮堂舉行。典禮於下午六時正開始至七時正結束。屆時將會由主禮嘉賓致詞及頒發畢業證書。

學校誠邀閣下及貴子弟出席是次畢業典禮。各中六畢業同學必須穿着整齊校服，注意儀容端莊，並於當天下午五時前返校出席綵排。

為配合教育局早前發出的防疫指引，本校禮堂的容納人數有所減少，因此參與本屆畢業禮的總人數將受限制。此外，學校須要求出席人士登記，留下個人聯絡資料，或出席人士可使用「安心出行」流動應用程式作登記，以便有確診個案時進行接觸者追蹤。

當天若懸掛八號熱帶氣旋訊號、黑色或紅色暴雨警告，本校畢業典禮將會延至二〇二一年七月六日（星期二）舉行，時間及地點不改。如冠狀病毒病疫情惡化，本校畢業典禮將會延至十一月舉行，敬希體諒。如有任何變更，屆時本校將以短訊通知各位家長。如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢（電話 2711 8175）。

敬請於六月十五日或之前，開啟以下連結 <https://bit.ly/351FLdh>，填妥並遞交回條。

此致
各畢業班家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二一年六月十日